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Město Ústi nad Orlici

Osadní výbor
Zastupitelstva města Ústí nad OrlicI

pro městskou část Černovír, Oldřichovice, Tichá Orlice,
Václavov

ZÁPIS
z 2. zasedání ze dne 07. 02. 2023

počet listů: 6
počet přÍ|oh/|istů příloh: 1

. . Zuzana Mačátová, Ing. František Beran, Mgr. Leona Felgrová, Luboš Zachař, RadkaPrÍtomni: Moravcová, DiS., Be. Vladimír Procházka, josef Pluskal

Omluveni:

Hosté: jiří Preclík

Zapisovatel: Zuzana Mačátová

Místo a čas jednání: 07. 02. 2023, 18:00, hasičská zbrojnice Černovír

1. zahájeni
2. Schválení jednacího řádu OV
3. Přehled realizovaných projektů

Program jednání: 4. Majetkové záležitosti
5. Podněty obyvatel
6. Různé
7. Závěr
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1. zahájení
Členové osadního výboru byli přivítáni a seznámeni s programem schůze. Z.M. seznámila
členy s informacemi ze společného setkání předsedů OV s vedením města, které proběhlo
ve středu l. 2. 2023 a předložila k p!ojednání a schválení jednací řád OV.

2. Schváleni jednacího řádu OV
Členové osadního výboru souhlasí s jednotlivými body jednacího řádu a jednohlasně ho
schvalují.

3. Přehled realizovaných projektů
SPODNÍ KŘIŽOVATKA A KONTEJNERY
Řešení spodní křižovatky a umístění kontejnerů na tříděný odpad. V roce 2013 byla
vypracována studie na změnu křižovatky, nyní požádáme o vypracování projektu s úpravami
oproti původnímu návrhu.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová
Vyjádření města Ústí nad Orlicí:
Návrhy a doporučení: Úpravy tohoto prostranství navrhuje OV provést během výstavby
splaškové kanalizace.
Stav: beze změny

CESTA ,,VAŠKOVI"

Terénní úpravy na cestě - odbagrování a odvoz zeminy ze sesouvajícího se svahu. P.V.
předloží návrhy úprav a seznámí ostatní uživatele komunikace s danými úpravami. Poté
projednáme možnou realizaci. Bude hrazeno z rozpočtu OV.
Za OV zodpovídá:
Vyjádření města Ústí nad Orlicí:
Návrhy a doporučení: Zatím odloženo z důvodu plánované výstavby kanalizace v obci.
Stav: beze změny

ČERNOVÍRSKÝ POTOK

Stav projektu na propustky: je vyhotovena projektová dokumentace, nyní jsou osloveny
dotčené orgány státní správy k vyjádření. Jednání o stavu potoka a záchytného polderu,
možnosti pročištění koryta atd. s Lesy ČR. Odbor ŽP je v kontaktu se správcem toku a
připravuje schůzku. Těmín bude znám po 21. 2. 2023.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, František Beran
Vyjádření města Ústí nad Orlicí: Oba propustky jsou naprojektovány a povoleny,
projektová cena se pohybuje u každého přes 1,3 mil. KČ (ale cena je projekční a z minulého
roku). Jednání o stavu potoka a záchytného poldru jde přes odbor ŽP, v Lesích ČR probíhaly
personální změny a odbor ŽP opětovně požádá o schůzku. K vybráni horní nádrže - nádrž
není v majetku města a město nemůže vynakládat prostředky do cizího majetku, takže bude
opět řešeno s Lesy ČR.
Návrhy a doporučení: OV doporučuje iniciovat schůzku s Lesy ČR v Čemovíru co nejdříve,
projít problémová místa a najít řešení ke zlepšení. Také doporučuje vyčištění horní nádrže.
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Stav: beze změny

HOSTINEC U BOBŠE

Dokončuje se projektová dokumentace a následně se bude připravovat rozpočet rekonstrukce.

VYČIŠTĚNÍ KORYTA ŘEKY TICHÁ ORLICE

V loňském roce bylo přislíbeno vyčištění koryta řeky Tiché Orlice v okolí čemovírského
mostu.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, Luboš Zachař
Vyjádření města Ústí nad Orlicí: Bod bude projednán s patřičným odborem města Ústi nad
Orlicí.
Návrhy a doporučení: OV doporučuje pročištěni koryta řeky Tiché Orlice nad mostem, i
přímo pod ním.
Stav: v řešení

VÁCLAVOV

Obyvatelé Václavova nás prostřednictvím p. Motyčky informovali o svých návrzích.
Vybudování osvětlovacího bodu na výjezdu z Václavova - nelze umístit solárni lampu
(neefektivní řešení). Projednáme umístění klasické lampy veřejného osvětlení. Nebude
hrazeno z rozpočtu OV.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, František Beran
Vyjádření města Ústí nad Orlicí:
Návrhy a doporučení: OV navrhuje umístění klasické lampy veřejného osvětlení.
Stav: beze změny

STARÉ OLDŘICHOVICE
Oprava schodů a skluz pro kola a kočárky. Opravy začnou na jaře roku 2023. Hrazeno bude
50 % z řo@očtu OV a 50% z rozpočtu města Ustľ nad Orlicí.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, František Beran
Vyjádření města Ústí nad Orlicí:
Návrhy a doporuČení: OV doporučuje opravu schodů.
Stav: beze změny

NOVÉ HERNÍ PRVKY
Osadní výbor se seznámil s nabídkami dodavatelů herních prvků, a rozhodl se pro
čtyřmístnou vahadlovou houpačku od firmy BONITA. Požádáme o cenovou nabídku na
houpačku i předběžné cenové nabídky na herní sestavy.
Hrazeno bude 50 % z rozpočtu OV a 50% z rozpočtu města Ústí nad Orlici.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, Bc. Vladimír Procházka
Vyjádření města Ústí nad Orlicí:
Návrhy a doporučení: OV navrhuje, aby byla zjištěna cena vahadlové houpačky u firmy
BONITA.
Stav: v řešení

AUTOBUSOVÁ ZASTÁVKA NA LETOHRAD
Budeme jednat o možnosti opravy autobusové zastávky (směr Letohrad). Jednalo by se o
nový nátěr, boční stěny, opravu lavičky.
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Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová
Vyjádření města Ústí nad Orlicí: Bod bude projednán s patřičným odborem města Ústí nad
Orlicí.
Návrhy a doporučení: OV doporučuje opravu autobusové zastávky na Letohrad, její nový
nátěr, nové boční stěny z polykarbonátu (nebo podobného materiálu) a opravu dřevěné
lavičky.
Stav: v řešení

KANALIZACE
Město UO nás informovalo o záměru vybudovat splaškovou kanalizaci Ústí nad Orlici -
Čemovír. OV byl informován zástupci společnosti Tepvos o průběhu případných prací při
realizaci kanalizace v městských částech. AŽ bude pro tuto akci přidělena dotace, bude
vypracován harmonogram prací, který bude všem účastníkům představen na veřejném
setkání.
Za OV zodpovídá:
Vyjádření města Ústí nad Orlici:
Návrhy a doporučení:
Stav: beze změny

REKLAMACE HERNÍHO PRVKU PEXESA

Herní sestava pexesa byla poškozena a tím došlo k
nyní řeší škodní událost a opravu. Dodatečně bude
jak se k cizímu majetku chovat.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová
Vyjádření města Ústí nad Orlicí:
Návrhy a doporučení:
Stav:

její nefůnkčnosti. Město Ustľ nad Orlicí
také vyhotovena tabulka s informacemi,

POŘÍZENÍ NOVÉHO VYBAVENÍ NA HŘIŠTĚ VEDLE TĚLOCVIČNY

Prověříme možnost dodání certiňkovaných prvků na veřejné hřiště u tělocvičny. Jednalo by
se o branky, basketbalové koše, venkovní ping-pongový stůl a také odpadkový koš na tříděný
odpad, včetně barev na nalajnování povrchu. Hrazeno bude 50 % z rozpočtu OV a 50% z
rozpočtu města Ústí nad Orlicí.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, Radka Moravcová, DiS
Vyjádření města Ústí nad Orlicí:
Návrhy a doporučení:
Stav:

4. Majetkové záležitosti

5. Podněty obyvatel
ZRCADLO NA KŘIŽOVATCE
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Byli jsme dotázáni, zda by bylo možné vyměnit zrcadlo na křižovatce v Čemovíru za větší,
které by plnilo svoji funkci. Současné zrcadlo je nevyhovující. Zjistíme možnost výměny
zrcadla. Bude hrazeno z rozpočtu OV.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, Bc. Vladimír Procházka
Vyjádření města Ústí nad Orlicí: Bod bude projednán s patřičným odborem města Ústí nad
Orlicí.
Návrhy a doporučení: OV doporučuje výměnu zrcadla na křižovatce v Čemovíru.
Stav: v řešení

KALENDÁŘ ČERNOVÍRU A OKOLÍ
OV přišel s nápadem, že by se mohl nechat udělat kalendář Čemoviru a jeho okolí. Fotografie
historické nebo současné (případně obě varianty). Budeme zjišt'ovat zájem mezi občany. Cena
by se pohybovala kolem 200 KČ a zájemce by si kalendář hradil sám. Nebude hrazeno
z rozpočtu OV.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, Mgr. Leona Felgrová
Vyjádření města Ústí nad Orlicí:
Návrhy a doporučení:
Stav: beze změny

SAKURY
Na náměstíčku v Čemovíru budou zasazeny Sakury. Vše bylo domluveno již v roce 2022
s panem místostarostou Jiřím Preclíkem. Nebude hrazeno z rozpočtu OV.

6. Různé

KONTROLA HYDRANTŮ

Prověřováni fůnkčnosti hydrantů a jejich opravy. Požadujeme přítomnost zástupce OV při
zkouškách hydrantů.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, Luboš Zachař
Vyjádření města Ústí nad Orlicí: Dle pana Nykodýma se revize hydrantů zpravidla dělají
koncem léta (srpen-záři') a p. Polák (z firrny TEPVOS) přislíbil panu Nykodýmovi, že OV
bude o termínu revize vyrozuměno. Víc pro to nemůže udělat. OV má na p. Poláka kontakt a
mohou se s ním domluvit také. Ze zákona požaduje pan Nykodým pouze výsledek revize
hydrantové sítě pro potřeby požární ochrany, revizi neřídí ani neorganizuje. Za revize je
odpovědná f. Tepvos.
Návrhy a doporučení: OV navrhuje, aby byl kontrole hydrantů přítomen člen OV, současně
také velitel JSDH Čemovír Luboš Zachař. Na konkrétním termínu se OV domluví s panem
Polákem z firmy Tepvos.
Stav: beze změny

DŘEVĚNÝ VÝR
Oslovili jsme firmy, které se zabývají výrobou soch ze dřeva, čekárně na zaslání jejich
nabídek.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová
Vyjádření města Ústí nad Orlicí:
Návrhy a doporučení:
Stav: v řešení
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SVĚTELNÉ ŘETĚZY NA VÁNOČNÍ STROM
Dokoupíme 3 ks světelných řetězů na vánoční strom v ledově bílé barvě s flash efektem. Bude
hrazeno z rozpočtu OV.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová
Vyjádření města Ústí nad Orlicí:
Návrhy a doporučení:
Stav: objednáno

ÚKLID CYKLOSTEZKY
Cyklostezka byla uklizena za pomoci JSDH Čemovír.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, LuboŠ Zachař
Vyjádření města Ústí nad Orlicí:
Návrhy a doporučení:
Stav: splněno

OPRAVA SKŘÍŇKY OSADNÍHO VÝBORU
Oprava vývěsní skříňky osadního výboru v Čemovíru a na Oldřichovicích byla opravena
svépomocí. Poděkování patři' V. Procházkovi a F. Beranovi.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, Be. Vladimír Procházka
Vyjádření města Ústí nad Orlicí:
Návrhy a doporučení:
Stav: splněno

OPRAVA VÝTLUKŮ V HORNÍ CESTĚ
Během ledna byly opraveny nebezpečné výtluky v horní cestě. Na opravu byl použit frézink.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, Be. Vladimír Procházka
Vyjádření města Ústí nad Orlicí:
Návrhy a doporučení:
Stav: splněno

7. Závěr

Osadní výbor děkuje za podněty a posúchy k realizaci a zlepšení prostředí pro náš každodenní
život.

Hlasováni:
Pro: 7 Zuzana Mačátová, Ing. František Beran, Mgr. Leona Felgrová, Luboš Zachař, Radka

Moravcová, DiS., Be. Vladimír Procházka, josef Pluskal
Proti: O -
Zdržel se: O -
Chyběl: O -

Termin přIštIho zasedání:

Přílohy zápisu:

14. 03. 2023 v 18:15 hod v hasičské zbrojnici

Prezenční listina ze dne 07. 02. 2023

Zapsal: Zuzana Mačátová zapisovatelka 07.02.2023

... ., , PředsedaOverd: Zuzana Mačatova , 07.02.2023osadního výboru

l l
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PREZENČNÍ LISTINA

Osadního výboru Zastupitelstva města Ústí nad OrlicI pro městskou část Černovír, Oldřichovice, Tichá
Orlice, Václavov

ze zasedání konaného dne 07. 02. 2023 od 18:00 hod v hasičské zbrojnici v Černovíru

'u"n' M"""'

Mgr. Leona Felgrová

Be. Vladimír Procházka

Ing. František Beran

Radka Moravcová, DiS

josef Pluskal

Luboš Zachař

Hosté


